
Een boorinstallatie in werking

Huis verkopen?
Start met onze gratis 

waardebepaling!

Moen Garantiemakelaars
Boogstede 1 (Cityplaza)
3431 HH Nieuwegein

T (030) 607 60 60
info@moenmakelaars.nl
www.moenmakelaars.nl

Specialisten voor 
kleine ongelukjes
Vrolijke rakkers doen wel eens wat doms. En dat kan pijn 
doen. Maar dieren kunnen niet laten zien als ze ergens last 
van hebben. En bij dieren zijn ook kleine zaken belangrijk. 
Ongelukje? Wacht niet en bel ons even.

Wij staan altijd klaar voor u en uw dier.

www.dierenkliniekhugen.nl • Nederhoeve 20A  Nieuwegein • tel. (030) 60 55 747

Wie zijn toch die 200 nieuwe buurtgenoten?

De 3 Mo’s
Je kunt niet zomaar even bij 
de Beursfabriek binnenlopen. 
Daarvoor moet je vooraf gere-
gistreerd zijn. Via de gemeente 
lukte dat en zo konden wij op 
een woensdagmiddag in ge-
sprek gaan met drie asielzoe-
kers, onder toeziend oog van 
de locatiemanager Henk van 
den Berg en Mieke Visscher, 
communicatieadviseur van de 
gemeente Nieuwegein. Aan 
de zijkant van de hal staat een 
aantal tafels en daar zitten de 
mannen al op ons te wachten. 
We maken kennis met Moham-
mad Keilani (25) uit Kamishli 
in Syrië; Mohammad Khosra-
vi (30) uit Sanandaj in Iran en 
Mohammad Ramezani (34) 
uit Mashhad in Iran. Omdat 
de mannen alle drie dezelfde 
voornaam hebben, noemen we 
ze met hun toestemming Mo1, 
Mo2 en Mo3. De voertaal in het 
gesprek is voor het grootste 
deel Engels. Tot onze grote ver-
rassing spreekt Mo3 al een aar-
dig woordje Nederlands. Hij is 
al een half jaar in Nederland. Hij 
komt regelmatig in de biblio-
theek De Tweede Verdieping 
om Nederlands te leren en be-
zoekt daar ook het Taalcafé. Dat 
komt goed uit, want wij geven 
hen de laatste Wijkkrant om 
ons voor te stellen. En die willen 
de twee andere Mo’s met Goog-
le Translate nu ook proberen te 
lezen.

Even voorstellen
We vragen de mannen iets over 
zichzelf te vertellen. Mo3 ver-
telt dat hij afgestudeerd is in 
verwarmings-, ventilatie en air-
cosystemen. Zijn vader en moe-
der wonen nog in Iran, hij heeft 
een broer en twee zussen van 
wie één al 12 jaar in Nederland 
woont. Mo2 is zanger en produ-
cent van hiphop en rock-’n-roll-
muziek en heeft een eigen 
studio. Zijn vader is overleden 
en hij heeft nog een broer en 
een zus in Iran. Mo1 studeerde 
bedrijfskunde in Syrië. Zijn zus 
studeert nog in Syrië. Alle drie 
de mannen missen hun familie 
en hebben regelmatig telefo-
nisch contact. “Een man zonder 
zijn familie is niets”, zegt één 
van hen, en een ander vult aan: 
“Het geeft kracht en energie 
om contact te hebben.” 

Politiek gevangene
Op de vraag waarom ze hun 
land verlaten hebben, ant-
woordt Mo3 dat het Iraanse 
regime twee jaar geleden een 
meisje heeft vermoord omdat 
ze geen hoofddoek droeg (hier-
over hebben we in Nederland 
natuurlijk alles in de media kun-
nen volgen). “Daarna wilde ik la-
ten zien wat de regering tegen 
mensen deed. Ik riep mensen op 
om op straat te komen demon-
streren. Ik hou van mijn land 
en wilde proberen dingen te 
veranderen. Maar ik werd opge-

pakt en gearresteerd als politiek 
gevangene en gemarteld. Toen 
ik vrijkwam, vroeg mijn zus in 
Nederland of ik hierheen wilde 
komen. Ze heeft een visum voor 
me aangevraagd. Ik dacht niet 
dat het haar zou lukken, maar 
dat gebeurde toch. Dankzij mijn 
zus kreeg ik mijn visum en toen 
moest ik heel snel beslissen. Ik 
wist gewoon niet wat ik moest 
doen, je weet op dat moment 
nooit zeker of het een goede be-
slissing is. Uiteindelijk besloot ik 
toch hierheen te komen.” Mo2 is 
muzikant en hij maakt muziek 
die in Iran verboden is. Wat hij 
deed was dus illegaal. Hij kon er 
niet blijven, omdat hij geen toe-
komst meer zag. “Veel mensen 
houden van mijn muziek, maar 
het is verboden door de rege-

ring.” Mo1 vertrok vanwege de 
oorlog. Hij is Koerdisch en zijn 
woonplaats ligt in Syrië vlak-
bij de Turkse grens. “Wij willen 
daar gewoon een normaal le-
ven leiden, maar ze willen ons 
daar weg hebben.”

Lange reis
We vragen hoe lang ze onder-
weg zijn geweest. Mo1 kwam 
via Irak, Libanon, Algerije, per 
boot naar Spanje. Daarna is hij 
hier terecht gekomen. “Ik ben 
bestolen in Syrië en raakte al-
les kwijt. Mijn familie heeft mij 
geholpen met geld, mijn reis 
duurde 20 dagen.” Mo2 betaal-
de geld voor een visum en vloog 
naar Italië en vandaar naar Ne-
derland. Een vriendin heeft 
hem geholpen. Mo3 kwam hier 

Op onze laatste redactievergadering spraken we over het Buurtbe-
richt van de gemeente Nieuwegein over Verlenging opvang voor 
asielzoekers in de Beursfabriek. Het ging over de noodopvang voor 
200 asielzoekers. De locatie moest geschikt gemaakt worden met 
douches en toiletgroepen in het gebouw in plaats van buiten. En er 
moest een betere recreatieruimte komen met een groter activitei-
tenaanbod zoals taalles en sport. De bewoners krijgen van het COA 
wekelijks een klein bedrag aan zakgeld. Ze kunnen sporten bij Ba-
sic Fit en betalen daarvan zelf de helft. Tot 18 oktober 2024 kunnen 
ze in de Beursfabriek blijven, daarna worden ze opnieuw verplaatst 
naar andere locaties. Onze nieuwsgierigheid was gewekt want de 
Beursfabriek ligt in één van onze wijken. Ze wonen er nu al een 
paar maanden en je hoort er maar weinig over. We wilden hen de 
kans geven om zich voor te stellen als nieuwe wijkbewoners. Wie 
zijn zij eigenlijk als mens? Daar probeerden wij, Frits van Ginkel 
en Joke Kanis, in een gesprek met drie van hen achter te komen. 

met het visum dat z’n zus gere-
geld had. We vragen waarom ze 
naar Nederland zijn gekomen. 
Globaal gezegd komt het erop 
neer dat ze films en verhalen 
over Nederland hebben gezien 
en gehoord. In Nederland kun 
je vrijuit spreken en vrij leven 
en de mensen zijn er vriende-
lijk. En als we dan de vraag stel-
len hoe ze het hier vinden en 
wat hun ervaringen tot nu toe 
zijn, krijgen we uiteenlopende 
antwoorden. “Het is hier heel 
mooi, de gebouwen, de natuur. 
Ik denk dat ik hier een leven 
kan opbouwen. Ik voel me hier 
vrij, ik zoek vrijheid. Ik kan hier 
ook muziek maken.” zegt Mo2. 
“Ik wilde eigenlijk niet weg uit 

Van links naar rechts: Mohammad Ramezani, Mohammad Khosravi en Mohammad Keilani.

Lees verder op pagina 6 >>>
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Deze Wijkkrant verschijnt vier 
keer per jaar en bevat per-
soonlijk nieuws en nieuws dat 
interessant is voor alle bewo-
ners van en betrokkenen bij de 
wijken Zuilenstein, Huis de Geer 
en Blokhoeve. Alle Wijkkran-
ten zijn digitaal te lezen op 
www.wijkplatformzhgb.nl.  

Schrijf ook mee!
Wil jij ook voor de Wijkkrant 
schrijven? Je eigen bericht 
met foto in deze krant? Heb 
je nieuwtjes, ideeën, tips of 
agendapunten uit je straat, 
buurt of wijk? Stuur dan 
een mail naar redactie@
wijzijnelkaarsburen.nl. 

De volgende Wijkkrant ver-
schijnt eind september, stuur 
jouw bericht uiterlijk 
25 augustus naar de redactie.

Oplage van 4.300 exemplaren.

Redactie: Frits van Ginkel | Erik 
Hartman | Joke Kanis | Sabine 
Zwaan

Advertentiebeheer: Henk Vink.

Vormgeving: Jack of all Trades, 
Marion Vegter.

Contact:  
redactie@wijzijnelkaarsburen.nl.
Postadres: Redactie Wijkkrant,  
Diepenbrocklaan 145,  
3438 XZ Nieuwegein.

De redactie kan besluiten om 
bijdragen te redigeren of niet te 
plaatsen om welke reden dan ook. 
Een mening weergegeven in een 
artikel of advertentie is niet nood-
zakelijkerwijs de mening van de 
redactie.

Colofon

Betere buurten in Zuilenstein
Hallo lieve mensen, mijn naam is Sabine Zwaan, ik ben 33 jaar 
en vanaf deze uitgave schrijf ik een column voor de Wijkkrant. Ik 
ben van plan om in dichtvorm allemaal kleine, korte verhaaltjes 
te maken over wat er in de buurt gebeurt. Heb je leuke ideeën? 
Stuur dan een mailtje naar de redactie, dan maak ik daar een 
klein gedichtje van. Mijn eerste gedichtje gaat over Nieuwegein.

Wil je wat leuke feitjes over Nieuwegein horen?
De stad werd in 1971 geboren.
Twee jaar later kwam City Plaza naar deze stad.
Winkels, restaurantjes, de bieb, er is van alles wat.
In 1983 werd de tramverbinding aangelegd. 
Zo konden mensen uit de stad makkelijker naar Utrecht.
Huis Rijnhuizen is een historisch juweel.
In de 17e eeuw verbouwden ze dit middeleeuws kasteel.
Langs groene velden aan de waterkant.
Staan de twee forten trots, de bewakers van ons dierbare land.
De huidige Nicolaaskerk stamt uit de 19e eeuw en heeft fraaie 
glas-in-loodramen.
Daar komen de mensen van het rooms-katholieke geloof samen.
De Kom, sportscholen, groene parken en Merwestein,
Zijn plekken waar heel veel vreugde en vertier te vinden zijn.
Ja, in deze stad staat met trots ons huis. 
Nieuwegein is ons thuis.

P.S. Wil je meer van me lezen, mijn boek (Oppas gezocht) is pas 
uitgekomen en ik heb ook verschillende novelles geschreven.

De kraam van de Kansenkaart 
wordt druk bezocht en veel be-
woners geven hier nog wensen 
door. En het mooie is dat de ver-
beteringen al over vier jaar klaar 
moeten zijn! Een betere buurt 
stopt niet bij de wensen op de 
Kansenkaart. 

De wijkbewoners zelf maken de 
buurt en dat wordt op de bijeen-
komst niet vergeten. Kraampjes 
voor het project Buurtkook-
boek van de HKU (Hogeschool 
voor de Kunsten Utrecht) en de 
Stadspas Nieuwegein werken 
aan meer verbinding in de wijk. 
En zijn ook andere kraampjes 
zoals voor gratis tuinadvies, 
spelkaarten om met kinderen 
de natuur in de buurt te ont-
dekken, kinderen die een kunst-
werk voor de wijk schilderen, 
cupcakes versieren of advies 
voor isolatie en besparing van 
Energie Nieuwegein. 

De bijeenkomst is een geslaag-
de verbinding van de buurt. Ie-
dereen wordt gastvrij onthaald 
in de tuin van de Cimbaal. Je 
kunt smullen van biologische 
friet, een ijsje en zelfs een rond-
leiding volgen in de Cimbaal. 
Niet alleen de bewoners van 
Zuilenstein, ook de bewoners 
van de Cimbaal zelf zijn volop 
aanwezig. Meer verbinding in 
Zuilenstein was vanavond al 
zichtbaar, met dank aan de Cim-
baal.

Door Wim Geurts

De gemeente doet van alles om 
haar inwoners sociaal te ver-
binden en heeft met dat doel 
verschillende activiteiten op-
gestart, variërend van naai- en 
breiclubjes tot kaartclubs en 
gespreksgroepen. De ene acti-
viteit heeft meer succes dan de 
andere. Een activiteit die ver-
bazend weinig aandacht heeft 
gekregen in de afgelopen jaren, 
is die van het vrijdansen. Hier-
bij proberen we met muziek en 
dans, een hapje en een drankje, 
mensen sociaal te verbinden. 
Maar het gaat vooral om de ge-
zelligheid en als een dansje daar 
een steentje aan bijdraagt, is 
dat mooi meegenomen! Daar-
om organiseerde de gemeen-
te samen met Movactor eind 
2022 de eerste Ontmoetings-
avond-Vrijdansavond in Buurt-
plein Batau. Door het grote suc-

ces werd deze ruimte al snel te 
klein en moest er gezocht wor-
den naar een grotere ruimte. 
Dankzij de hulp van Movactor 
is er nu sinds begin 2023 om de 
twee weken een ontmoetings-
avond met vrijdansen in de 
aula van Gezondheidscentrum 
De Componist aan de Diepen-
brocklaan. Deze avonden zijn 
non-profit en bedoeld voor jong 
en oud, single of met partner, 
ongeacht je voorkeur. Iedereen 
is welkom, of je kunt dansen of 
niet, of je van stijl houdt of lie-
ver gaat linedansen. Of als je al-
leen voor de gezelligheid komt 
en een koffie, een pilsje of een 
wijntje wilt drinken, het maakt 
niet uit. Je betaalt maar €2,50 
entree. In september gaat het 
nieuwe seizoen weer van start, 
de eerste avond is gepland 
op woensdag 4 september en 

Muziek en vrijdansen voor jong en oud
daarna om de twee weken. Als 
je via whatsapp of e-mail op de 
hoogte gehouden wilt worden 
over deze avonden bij De Com-
ponist, geef dan je naam en je 
06-nummer of mailadres door. 
Dat kan aan de zaal maar het 
kan ook direct bij mij door een 
mail te sturen aan rroger1949@
hotmail.com onder vermelding 
van De Componist. De hap-
jes en de muziek regelen wij, 
maar let goed op: in de zaal zijn 
naaldhakken niet toegestaan; 
aanmelden bij binnenkomst is 
verplicht; en drankjes zijn van-
zelfsprekend voor eigen reke-
ning. Tenslotte: voor referen-
tiedoeleinden kan hier zonder 
toestemming gefilmd worden.

Door Roy Roger

29 mei, een buurtbijeenkomst bij zorginstelling de Cimbaal op een 
heerlijk zonnige avond. Wat is er nog meer te wensen: best veel, zo 
blijkt. Betere Buurten van de gemeente Nieuwegein presenteert de 
plannen voor het verbeteren van Zuilenstein. Wensen van buurt-
bewoners zijn eerder in de buurt opgehaald en op de Kansenkaart 
van Zuilenstein geschetst. Hierop staan verbeteringen voor be-
strating, groen, speeltuintjes, fietsroutes en plekken voor buurt-
bewoners om elkaar te ontmoeten en de buurt te verbinden. Alle-
maal kansen om van Zuilenstein een nog fijnere buurt te maken. 

Foto boven: Annemarij met buurtbewoners Henk en Henk. 
Foto beneden: Kinderen schilderen een kunstwerk voor de wijk.
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Ik tref het, want als ik bij hem 
langsga, heeft hij Tonia op be-
zoek. Zij vindt het goed dat ik 
bij de beweegintake aanwezig 
ben. Eerst legt Bart wat alge-

mene kenmerken, zoals leeftijd, 
geslacht en emailadres vast. 
Daarna komen de ervaringen 
met bewegen aan de orde. To-
nia vertelt: “Ik was vroeger erg 
lenig en deed aan ballet. Ik reed 
paard en was ook iedere week 
in het zwembad te vinden. Op 
latere leeftijd ben ik bij een 
wandelgroep gaan lopen, maar 
op een gegeven moment kon 
ik dat niet meer bijbenen. Nu 
loop ik samen met mijn man 
vanuit huis en bijvoorbeeld in 
Amelisweerd kortere afstan-
den. Verder fietsen we veel, ook 
grotere afstanden. Ik zou het 
fijn vinden om in groepsver-
band in het begin wat kortere 
afstanden tot drie kilometer te 
lopen met als doel dit verder op 
te voeren.” Hier kan Bart wel 
mee uit de voeten. Ikzelf heb 
ook wat huiswerk gedaan en op  
www.sportidnieuwegein.nl 
kom ik veel verrassende activi-
teiten tegen, zoals Swing gym 

55+ en wandelen in De Doorslag 
voor 35 t/m 98 jaar. Je kunt je via 
de website ook voor een proef-
les aanmelden. En als je ergens 
aan begint dan ben je nog niet 
van Bart af, want hij houdt con-
tact met je. Bart: “Het gebeurt 
wel eens dat een gekozen acti-
viteit toch tegenvalt en dat de 
persoon er dan mee stopt. Als 
ik dat merk, wil ik graag weten 
wat de oorzaak is en kijken of 
het helpt om een aanpassing in 
het programma te doen, of dat 
we beter een andere activiteit 
kunnen zoeken die meer ge-
schikt is. Dus doorgaan tot het 
past.”

Verbeter je leefstijl
Landelijk is sprake van steeds 
meer overgewicht en helaas 
wonen in Nieuwegein relatief 
veel mensen waarbij dat ook 
het geval is. Op het voorkómen 
en verlagen van overgewicht 
wordt in Nieuwegein al het 
nodige gedaan. Bart vertelt en-
thousiast dat hij nauw betrok-
ken is bij de Nationale Diabetes 
Challenge. “Die startte op 13 
mei en dan wandel je 20 we-
ken lang elke maandagavond 
vanaf een wisselende locatie 
in Nieuwegein. Deze Challen-
ge is niet alleen bedoeld voor 
mensen met diabetes maar 
ook voor mensen die dat willen 
voorkómen en aan hun conditie 
willen werken. Een professional 
van atletiekvereniging Atverni 
zorgt voor de begeleiding. En 
weet je wat zo fijn is? Je hoeft 
niet heel sportief te zijn om 
mee te doen. Je loopt namelijk 

De redactie van de Wijkkrant 
heeft mij gevraagd om een co-
lumn te schrijven. Ik heb beslo-
ten dit te doen aan de hand van 
iets cultureels (film, muziek, 
theater) wat ik de afgelopen 
tijd gezien of gehoord heb. Zo 
zag ik laatst de film ‘Niemand 
in de Stad’ op aanraden van 
een goede vriendin. Een film uit 
2018 die het leven van corps-
bal Philip beschrijft. Philip is 21 
jaar, studeert in Amsterdam en 
woont in het ‘Weeshuis’, zijn 
studentenwoning. Naast de ge-
bruikelijke zuipavonden op de 
Vereniging, gaat de film over 
veranderende relaties met zijn 
ouders, vrienden en partners. 
Zijn veranderende kijk op de 
wereld. Hij gaat over de leugens 
die je anderen, maar ook jezelf 
vertelt; en over volwassen wor-
den en alle groeipijnen die daar-
bij komen kijken.
Ik herken mijn eigen studen-
tenleven niet in deze film. Hele-
maal niet zelfs. Ik word namelijk 
erg dwars wanneer mij verteld 
wordt wat ik moet doen, zeker 
als er groepsdruk bij komt kij-
ken. Toch herkende ik wel veel 

Ze zijn al een tijdje heel populair, 
en dus zie je ook in onze wijken 
steeds meer straatboekenkast-
jes of minibiebs verschijnen. Op 
www.wijkplatformzhgb.nl vind 
je een overzicht als je zoekt via 
‘Vrije tijd’ en daarna op ‘lezen’ 
klikt. Je ziet dan een overzichts-
kaart met onder meer de mini-
biebs die bij hen bekend zijn. Als 
ik wandel door onze wijken let 
ik extra op boekenkastjes die 
nog niet op de website staan, 
ik maak er een foto van en geef 
het door zodat ze toegevoegd 
kunnen worden. Op de foto 
rechts staat het boekenkastje 
van Arabellaplantsoen 24 (Zui-
lenstein). En in het wekelijkse 

Feel Gold Festival.

In de vorige Wijkkrant schreef ik over de vele manieren van bewe-
gen in Park De Kokkebogaard en omgeving. Ik maakte toen con-
tact met Bart de Waardt, buurtsportcoach van SportID, die mij op 
het spoor zette van bewegen als onderdeel van het verbeteren 
van je leefstijl. Bart kan jou helpen om een passende beweegac-
tiviteit te vinden met behulp van een speciaal vragenformulier.

in je eigen tempo en je wandelt 
iedere week een stukje meer. 
Samen train je voor een afslui-
tende wandeling van vijf of tien 
kilometer.” Aanmelden is nog 
steeds mogelijk. Volgens Bart is 
het een hele leuke groep men-
sen die samen wandelt, ze heb-
ben zelfs een eigen groepsapp. 
Samengevat:
• Je geniet van leuke wandelin- 
 gen. 
• Je voelt je fitter en gezonder.
• Je hebt meer energie. 
• Je krijgt begeleiding van 
 professionals.
• Je vermindert de kans op 
 diabetes.

Interesse om je aan te melden 
voor de Nationale Diabetes 
Challenge? Stuur een mail naar 
b.dewaardt@sportidnieuwe-
gein.nl.

Feel Gold Festival
Bij het verbeteren van je leefstijl 
gaat het trouwens niet alleen 
om overgewicht. Op 23 mei was 
bijvoorbeeld in Park Oudegein 
het Feel Gold Festival. De naam 
zegt het al: voel je goud en niet 
oud. Er was veel interactie met 
leuke activiteiten en verschil-
lende beweegworkshops. 

Tot slot
Ik wist niet dat er zoveel te doen 
is in Nieuwegein als het om be-
wegen en leefstijl gaat. Niet 
alleen de 14 buurtsportcoaches 
van SportID, maar ook veel an-
dere deskundigen zoals fysio-
therapeuten werken hier hard 
aan. Ik ben benieuwd hoe het 
met het wandelen van Tonia 
verder gaat, maar samen met 
Bart heb ik daar veel vertrou-
wen in.

Door Frits van Ginkel

Intake SportID Tonia.

Momentopname
andere dingen uit de film. Mij-
zelf losweken van het ouderlijk 
huis en zelf keuzes maken. Maar 
ook vrienden zien worstelen 
met hun achtergrond en toe-
komst. Vaak gaat er meer om in 
een studentenkamer dan stu-
deren, drinken en (het gebrek 
aan) vrijpartijen. 
En zo gaat het ook in de wijk 
waar je woont. Er gebeurt meer 
achter de voordeur dan slapen, 
wonen, eten en opvoeden. Ge-
luk en tegenslag worden oneer-
lijk verdeeld over de wereld. Ik 
kan (helaas) niet meedelen in 
ieders geluk of tegenslag. Wel 
neem ik graag de tijd om langs 
te komen, te kijken en te luiste-
ren. Ik help graag waar ik kan en 
anders hoop ik een luisterend 
oor te kunnen bieden, zoals ik 
dat ook deed in mijn studen-
tenhuis. Je kunt ‘Niemand in de 
Stad’ vinden op Disney+. Het is 
geen grootse film met actie en 
drama. Je bent een vlieg op de 
muur en volgt een aantal mo-
mentopnames van iemands le-
ven. Net het echte leven.
Tot snel!

Door Boaz Blomberg, Wijkcoördinator

Still uit ‘Niemand in de stad’.

Steeds meer straatboekenkastjes in 
onze wijken

krantje las ik vandaag dat er 
zelfs een landelijke website 
is: minibieb.nl. Hier staan ook 
straatboekenkastjes in Nieuwe-
gein in.

Door Joke Kanis

Kom in beweging: doorgaan tot 
het past!
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Vorige zomer organiseerde 
Nieuwegein Florissant concer-
ten op zondagmiddag op het 
veld achter Bij de Fortwachter 
onder de naam OP Rijnhuizen. 
Voor organisatoren, vrijwilligers 
en publiek werd het elke zon-
dag een feestje. We begonnen 
met vier concerten, dat werden 
er acht, dat werden er elf. Re-
gen, mooi weer, een hittegolf, 
niets hield ons tegen en elke 
keer kwam er meer publiek. OP 
Rijnhuizen, met de OP van Open 
Parkpodium, omvat ook andere 
evenementen op Rijnhuizen. 
Daarom gaan we dit jaar door 
onder de naam Muziek op Fort 
Jutphaas. Het programma is al 
rond, het wordt weer een mix 
van stijlen met fantastische ar-
tiesten. De concerten zijn van 
16.00 tot ongeveer 17.00 uur.

Muziek op Fort Jutphaas

Programma
•  4 augustus > Van Piekeren
•  11 augustus > Liguster
• 18 augustus > Philippe Elan en  
 Reyer Zwart
• 25 augustus > Schemer
• 1 september > Black 
 Limousine
• 8 september > Henk
 Wilmansband
• 15 september > Indigo Bigband

Kijk voor meer informatie op 
facebook.com/MuziekFJ en 
muziekopfortjutphaas.nl. Kom 
luisteren, we gaan er weer een 
mooie muzikale zomer van ma-
ken!

Door Marjan Vernooy-Gerritsen

Wat doe jij?
De Wijkkrant is op zoek naar buurtbewoners met een bijzon-
dere hobby of creatieve bezigheid. We willen daar graag over 
schrijven. Een paar voorbeelden. Maak jij je eigen jam? Heb je 
een moestuin achter je huis? Ben je fanatiek amateur-schil-
der? Kook jij de sterren van de hemel? Repareer jij de fietsen 
van de hele straat? Als je iets wilt vertellen over jouw hob-
by of creatieve bezigheid, stuur dan een berichtje aan redac-
tie@wijzijnelkaarsburen.nl en we nemen contact met je op.

Zonnepanelen blijven een aan-
trekkelijke investering. Ook bij 
afbouw van de salderingsrege-
ling leveren ze ieder jaar een 
aanzienlijke besparing op van je 
elektriciteitskosten. Je bespaart 
CO2 en je woning wordt duur-
zamer en meer waard. 

Wist je dat de vrijwilligers van 
Stichting Energie-N je kunnen 
helpen bij de aanschaf van zon-
nepanelen? Wij hebben een 
collectieve inkoopregeling zon-
nepanelen voor je klaarstaan. 
Wij hebben een betrouwbare 
leverancier uit de regio gese-
lecteerd. Een medewerker van 
deze leverancier komt bij jou 
thuis om je wensen en de mo-
gelijkheden te bespreken. Na 
het bezoek krijg je een vrijblij-
vende offerte waar je rustig 
over kunt nadenken. 

Eventuele vragen kun je altijd 
met de vrijwilligers van Ener-
gie-N bespreken. De korting 
van de collectieve inkoop komt 
helemaal bij jou terecht. Zo kost 
een veel voorkomende confi-
guratie van acht zonnepanelen 
inclusief installatie ongeveer 
3.150 euro netto. 

Wil je meer weten over deze col-
lectieve inkoopregeling? Neem 
dan contact op met Energie-N 
via zonnepanelen@energie-n.nl 
of kijk op https://energie-n.nl/
voorlichting/samen-inkopen/
zonnepanelen/.

Door Stichting Energie-N

Wie is Theo? 
Theo is van jongs af aan geïn-
teresseerd in de natuur. Zijn 
passie begon in de 300 m2 grote 
moestuin van zijn vader. Na zijn 
opleiding tot hovenier en diver-
se omzwervingen kwam hij in 
Nieuwegein terecht. Vorig jaar 
gaf hij rondleidingen door Zui-
lenstein en Blokhoeve om het 
gemeentelijk groenbeleid toe 
te lichten. Theo is zeer ambiti-
eus en zet zich volledig in voor 
biodiversiteit en samenwerking 
met de inwoners van Nieuwe-
gein. Samen met zijn team en 
aannemers werkt hij aan het 
verbeteren van de natuurwaar-
den in de stad door de kwaliteit 
van het groenonderhoud te 
monitoren en maandelijks met 
de aannemers te bespreken.   

Bewonersklachten 
Theo steekt meteen van wal 
over de nieuwe manier van 
werken in de natuur, maar ik wil 
eerst even met hem praten over 
de klachten van wijkbewoners. 
Ik krijg namelijk veel klachten 
over het maaien en het hoge 
onkruid in de plantsoenen, op 
straten en stoepen. Om dat te 
illustreren heb ik een paar fo-
to’s van mijn eigen straat mee-
gebracht waar mijn buren en ik 
niet vrolijk van worden. Theo 
snapt dat wij dit graag zo snel 
mogelijk anders willen zien. Hij 
legt uit dat het de afgelopen 
weken zeer groeizaam weer is 
geweest door de vele regen. Het 
beeld van onkruid in onze straat 
voldoet nog steeds aan de uit-
gangspunten van het met de 

aannemers afgesproken bestek. 
Hopelijk wordt het de komen-
de weken droger, zodat er weer 
gemaaid kan worden. Ik duim 
alvast dat de gemeentelijke 
onkruidbestrijders binnenkort 
langskomen met de heet-wa-
ter-wagen en de elektrische 
bosmaaiers. Overigens fiets ik 
regelmatig door de buurt waar 
in goten het gras en onkruid 
welig tiert. Dat lijkt mij met al 
die heftige regenbuien bepaald 
niet goed voor de doorstroming 
van het water. Theo beaamt 
dat: “Het probleem begint al als 
in het najaar de vallende bla-
deren in de straatgoot blijven 
liggen, daar verrotten en een 
goede basis zijn voor onkruid. 
Samen met de veegdienst 
worden hiervoor afspraken ge-
maakt”.   

Maaien en biodiversiteit 
Theo vertelt: “Iedereen heeft 
met biodiversiteit te maken. 
Bio betekent leven; diversiteit: 
afwisseling. Je leest en hoort 
alarmerende berichten over de 
enorme achteruitgang van bij-
en die voor onze voedselvoor-
ziening zo belangrijk zijn. Als we 
willen zorgen voor een gezon-
dere leefomgeving dan is dat 
een gezamenlijke opdracht voor 
de gemeente en voor iedereen 
die woont of werkt in Nieuwe-
gein. Daarom moeten we meer 
samenwerken want de natuur 
kan niet wachten. We zijn bui-
ten al bezig om anders met onze 
omgeving om te gaan. We pro-

Zonne- 
panelen bij  
Energie-N

Het logo van Energie-N.

De natuur kan niet 
wachten

In het ‘Omgevingsprogramma 2023-2033 Natuur in de stad’ van 
de gemeente, staan de doelen die Nieuwegein in 2040 bereikt 
wil hebben. Dit omgevingsprogramma kun je lezen op de web-
site van de gemeente onder Wonen en leefomgeving. Ik ben be-
nieuwd of de gemeente al is begonnen met de uitwerking. Dat 
wil ik wel eens weten van Theo Kleijer, vanaf 2022 directievoer-
der Groenbeheer Nieuwegein. We spreken af in De Componist.  

Lees verder op pagina 5 >>>

Gezellige kraampjes op Vive La France Place du Tertre.

Een kleurrijk plantvak.
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beren maatregelen uit en kijken 
wat er gebeurt. We weten nu 
hoe we vanaf 2024 op een an-
dere manier kunnen maaien in 
grotere gebieden. Grasvelden 
worden niet 24 keer per jaar 
maar nog maar 10 keer per jaar 
gemaaid. Daardoor geven we 
wilde bloemen en kruiden de 
kans te groeien en zaden te ver-
spreiden”. De gemaaide strook 
van 1 meter is bedoeld om het 
overhangende gras te verwij-
deren en zo de verkeersveilig-
heid te verbeteren. Met 10 keer 
maaien voorkomen we ook het 
in bloei komen van grasaren. Bij 
honden kunnen de zaden daar-
van nare ontstekingen veroor-
zaken. 

Fijne groene stad 
In de omgevingsvisie van Nieu-
wegein staan vier punten met 
duidelijke ambities en keu-
zes voor een gezond, veilig en 
duurzaam Nieuwegein. Eén van 
deze vier punten gaat over onze 
groene ruimte: Nieuwegein 
wil in 2040 een fijne en groe-
ne stad zijn met een levendig 
centrum. Er staan ook keuzes 
in voor het groen, de natuur 
en de biodiversiteit in de stad. 
Het beschermen en verbeteren 
van biodiversiteit is daarbij be-
langrijk. Zowel in eigen tuinen 
als op openbare plekken. De 
gemeente vindt het belangrijk 
om samen met alle inwoners te 
werken aan de doelstellingen. 
Zo stimuleert zij inwoners om 
reststukjes groen te adopteren 
en op basis van een plan in te 
richten met kleurrijke en voor 
insecten belangrijke planten die 
de gemeente levert. Inmiddels 
is al 20.000 m2 aan plantvak-
ken omgevormd van groene 
struiken naar bloeiende voor 
insecten en bijen belangrijke 
planten.  

Groenwandeling Zuilen-
stein 
Om jou als lezer en wijkbewo-
ner te laten zien hoe de natuur 
zich in onze drie wijken ontwik-
kelt, verzorgt Theo opnieuw 
twee natuurwandelingen in 
Zuilenstein voor maximaal 20 
deelnemers per keer. Op dins-
dag 20 augustus en dinsdag 10 
september, start 19.00 uur, ver-
zamelen bij De Componist, Die-
penbrocklaan 1. Je kunt je per 
mail aanmelden bij Boaz Blom-
berg, onze wijkcoördinator:  
b.blomberg@nieuwegein.nl. 

Door Frits van Ginkel

De aren beginnen nu al rijp te 
worden: ze veranderen van 
groen naar geel en dan laten 
de zaden los en worden ze ge-
vaarlijk. Aan elke grasaar zit-
ten tientallen zaden (kruipers). 
Die zaden hebben een heel 
scherpe punt en aan de stekels 
zitten een soort weerhaakjes 
die overal aan vast blijven zit-
ten, dus ook aan de vacht van 
je langslopende hond. Het ge-
vaarlijke is dat die punten maar 
één kant op gaan en zich in no-
time een weg banen in het hon-
denlichaam. Vooral als je een 
langharige hond hebt, moet je 
extra alert zijn: kijk je hond na 
het uitlaten meteen goed na of 
er geen aren in de vacht zitten 
of tussen de tenen. Voorkomen 
is beter dan genezen: als je ze 
snel ziet kan je ze er nog zelf 
uithalen, maar vaak moet je 
ervoor naar de dierenarts. Die 
kan zo’n kruiper in bijvoorbeeld 
een oor er soms met een speci-
ale pincet nog uit krijgen, maar 
helaas moeten veel honden on-
der narcose om een grasaar te 
kunnen verwijderen. Afgezien 
van de ellende voor je hond kun 
je bij de dierenarts tegenwoor-
dig ook een flinke rekening 
verwachten. Dit zou allemaal 
niet nodig zijn als er een goed 
maaibeleid was in de gemeen-
te, maar ik krijg het gevoel dat 
de grasaar hier tot beschermde 
plant is uitgeroepen, er wordt 
zelfs zorgvuldig omheen ge-
maaid, als er al gemaaid wordt. 
Nu ik dit schrijf, eind mei, is in 
Zuilenstein pas twee keer ge-
maaid en dat in deze zeer groei-

jaar meer. Als ervaringsdeskun-
dige ben ik bij het uitlaten van 
mijn langharige honden voor 
200% op mijn hoede en loop ik 
alleen maar om me heen te kij-
ken of ik geen grasaren zie, en 
als ik ze zie haal ik ze direct weg 
en gooi ze in de afvalbak. Gooi 
ze niet in de groene bak want 
dan komen ze weer terug in de 
compost.

Symptomen
Hoe merk je dat je hond last 
heeft van een grasaar en vrijwel 
altijd direct naar een dierenarts 
moet?

<<< Vervolg van pagina 4

Gras in de straat.

Pas op voor grasaren als je je hond uitlaat

Omdat veel hondeneigenaren de gevaren van grasaren, ook wel 
kruipers genoemd, bij honden en bij katten niet kennen, lijkt 
mij een waarschuwing belangrijk. Want je ziet ze overal, in ber-
men, tegen muren, bij bankjes, op speelplaatsen, rond bomen, 
soms staan hele grasvelden midden in woonwijken er vol mee. 

zame maanden. Gestreamd is 
er ook nog niet, maar ook dan 
moet je extra oppassen, want 
de afgemaaide grasaren blijven 
liggen, de rijpe zaden raken los 
en verspreiden zich weer als je 
hond er doorheen loopt of door 
de wind. Het maaisel van afge-
maaide grasaren moet eigenlijk 
direct opgeruimd worden, want 
anders komen er op die plek elk 

Als hij veel niest, soms met 
bloed erbij, of met zijn neus 
over de grond wrijft, heeft hij er 
waarschijnlijk een in zijn neus. 
Schudden met z’n kop, kop 
scheefhouden, krabben aan de 
oren, piepen: grasaar in het oor. 
Een grasaar in het oog is hele-
maal link want die kunnen heel 
snel achter het oog schieten en 
dan ben je verder van huis. Ik 
ken een hond waar uiteindelijk 
een oog verwijderd moest wor-
den. 

Er kan er een in de poot terecht 
zijn gekomen, tussen de tenen. 
Als je dat niet opmerkt en de 
grasaar dringt naar binnen, kan 
dat een behoorlijke ontsteking 
veroorzaken. 

Ook kan de hond met een gras- 
aar in zijn vacht proberen deze 
er zelf uit te likken, met het ri-
sico dat deze dan in z’n keel te-
recht komt, wat enorme hoest-
buien en braakneigingen tot 
gevolg heeft. En dit zijn nog 
lang niet de ergste gevallen. 
Een hond is zelfs overleden na-
dat er een grasaar in z’n longen 
terecht was gekomen. Dus wees 
gewaarschuwd en let goed op!

Door Mirjam Hanselaar
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Wijnhandel en Slijterij Grapes & Bottles
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‘Voor passend advies over wijn, whisky, en sterke drank’ 

Iran. Ik wilde iets veranderen in 
mijn eigen land. Ik heb het voor-
al voor mijn familie gedaan. Ik 
wist niets over Nederland of Eu-
ropa, behalve dan wat je soms 
in films ziet. Toen ik hier kwam, 
merkte ik dat de mensen heel 
aardig en gastvrij zijn. Ik heb de 
burgemeester zelfs al ontmoet. 
Het is hier allemaal zo anders. 
Veel mensen hebben mij gehol-
pen. De beveiligers helpen je, 
soms lenen mensen hun fiets 
aan je uit. Als je zulke slechte 
ervaringen hebt, is het moeilijk 
om weer mensen te vertrou-
wen”, aldus Mo3. Hij laat ons 
een foto zien waarop hij met 
twee boa’s staat. “Dat is on-
denkbaar in mijn eigen land. Ik 
ga een paar keer per week naar 
de bibliotheek. Mensen helpen 
mij om Nederlands te spreken. 
Ik krijg taalles. Ik ben hier nu 
bijna zes maanden.” Mo1: “Ze 
zeggen God schiep de mens en 
de mens schiep Nederland. Ik 
krijg hier positieve energie, het 
is hier goed voor de mensen. De 
mensen zijn gul en vriendelijk. 
Ik voel me op mijn gemak. Je 
kunt hier jezelf zijn. Je kan een 
praatje maken met de politie, 
je kunt zelfs de koning ontmoe-
ten!”

Dankbaar
“En hoe bevalt het om in de 
Beursfabriek te wonen?” vra-
gen we. Mo3: “Het zijn kleine 
kamertjes en het valt niet mee 
in zo’n kleine ruimte. Maar ik 
vind het niet erg. We hebben 
een koffiezetapparaat, dou-
ches, toiletten en je kunt hier 
van alles ondernemen. Het is 
beter dan het lijkt. We krijgen 
hier ook taalles.” Mo1 houdt 
van wandelen, fietsen en hard-
lopen. “Je kunt hier ook voet-
ballen maar dat heb ik nog niet 
gedaan. Ik houd van vechtspor-
ten”, zegt hij en hij gaat verder: 
“Ik ben dankbaar dat ik hier 
mag wonen ook al is het niet 
ideaal. Maar zolang we te eten 
en een bed hebben, is het hier 
goed. In andere landen is het 
soms veel slechter, daar moet 
je in een vluchtelingenkamp 
wonen. Hier kun je naar buiten. 
In de toekomst lukt het mis-
schien om woonruimte te vin-
den. Maar je moet wel werken 
of studeren, iets nuttigs terug 
doen voor de maatschappij.” 
Mo2 hoopt ooit terug te keren 
naar Iran. Hij mist zijn familie.

Taal leren
We vragen hoe een gemiddelde 
dag eruitziet en wat voor activi-
teiten er zijn. Mo2 luistert naar 
muziek en gaat naar de kerk. 

Hij wil meer weten over de ge-
schiedenis van Nederland. “Ik 
hou van wandelen, vooral in de 
natuur. Er is hier ook televisie, 
daar kijken we soms naar”, al-
dus Mo2. Mo3 gaat drie keer per 
week naar de sportschool, hij 
is altijd bezig. “Ik ben meteen 
begonnen Nederlands te leren 
en mijn Engels te verbeteren. 
Hier kan ik goed oefenen.” Mo1 
houdt ook van sporten en wan-
delen en hij praat met andere 
mensen om de taal te leren. “In 
mijn kamer lees ik Engelse en 
Nederlandse boeken of kranten. 
Ik ga proberen de Wijkkrant te 
vertalen met Google Translate.” 

Toekomstmuziek
We vragen naar hun verwach-
tingen en hoe ze denken dat 
hun leven er over twee jaar 
uitziet, misschien wel met een 
partner. Mo1 is nog niet klaar 
voor een relatie, zegt hij. “Op 
dit moment is dat niet belang-
rijk. Het kan nu gewoon niet. 
Je moet voor haar kunnen zor-
gen en zover ben ik nog niet. Ik 
moet eerst Nederlands spreken 
en werk vinden. In de toekomst 
moeten we iets terug doen voor 
dit land omdat ze ons hebben 
opgevangen.” Mo3 hoopt over 
twee jaar beter Nederlands te 
spreken en werk te hebben. 
“Ik heb altijd technisch werk 
gedaan en dat zou ik wel weer 
willen. Ik zou fysiotherapie wil-
len studeren. Ik was vroeger 
fitnessmodel en model voor 
Jack & Jones. Ik zie mijzelf wel 
studeren en werken over twee 
jaar en dan kan ik weer mee-
doen aan sportwedstrijden.” 
Mo2: “Ik denk alleen maar aan 
muziek en ik zou daar ook graag 
werk in vinden, het liefst in Am-
sterdam.” Mo1 wil Nederlands 
leren, zijn studie afmaken en 
Nederlands kampioen kickbok-
sen worden. “Ik wil vrijwilligers-
werk doen bij Vluchtelingen-
werk, zodat ik andere mensen 
kan helpen,” zegt hij.

Werken
We vragen of ze in Nieuwegein 
willen blijven wonen of liever 
ergens anders. “Het maakt niet 
uit waar je woont, je kunt over-
al vanuit huis werken. Ik vind 
het hier mooi, ook de natuur. 
Je hebt frisse lucht en schoon 
water nodig en dat is hier,” al-
dus Mo1. Mo2 vindt het hier 
lekker rustig, maar hij zou dol-
graag een keer naar Amsterdam 
gaan naar een museum om de 
schilderijen van Rembrandt en 
Van Gogh te kunnen zien. We 
vragen of ze ergens in teleur-
gesteld zijn. Alle drie zeggen ze 
dat ze heel graag zouden willen 
werken, maar dat mag niet.

“Heb je nog een boodschap of 
een vraag voor de wijkbewo-
ners?”, is onze laatste vraag. 
Mo3: “Ik voel me hier thuis om-
dat de mensen aardig en vrien-
delijk zijn. Ik weet dat er men-
sen zijn die een hekel aan ons 
hebben, maar ik denk dat ze 
ons niet kennen en dat ze daar-
om zo reageren. Ik wil graag in 
Nieuwegein blijven omdat de 
mensen hier zo aardig zijn. Ik 
wil ook vrijwilligerswerk doen 
als het kan, sportles geven aan 
ouderen of kinderen.” Mo2: 
“Ik hoop dat er in de toekomst 
geen oorlog meer is.” Mo1: “Ik 
wil vrede en liefde voor de Ne-
derlandse mensen. Ik wil altijd 
helpen en dingen doen voor 
andere mensen. Ik bedank jullie 
dat we elkaar vandaag hebben 
ontmoet.”

Het perfecte plaatje
Na dit gesprek laat Mo3 ons zijn 
kamer zien. Helemaal aan het 
eind van een lange rij kamers 
is de zijne. Als hij het gordijn 
opendoet blijkt er nog een ka-
mergenoot binnen te zijn. We 
worden gastvrij binnengelaten 
en we schrikken van de kleine 
ruimte. Hier staan vier bedden, 
twee smalle hoge lockers en 
verder liggen er wat spulletjes 
onder de bedden. Hierna gaan 
we naar buiten om een foto te 
maken, daar is het licht beter 
dan binnen in de hal. Met de be-
lofte dat ze alle drie de nieuwe 
Wijkkrant met hun artikel van 
ons krijgen en dat wij de foto’s 
zullen mailen, nemen we af-
scheid van Mohammad Keilani, 
Mohammad Khosravi en Mo-
hammad Ramezani. 

Vrijwilliger worden?
Wijkbewoners die iets willen 
betekenen voor deze vluchte-
lingen kunnen zich melden bij 
de wijkcoördinator of via in-
formatiepunt-vluchtelingen@
nieuwegein.nl. De gemeente is 
nog op zoek naar vrijwilligers 
die met een klein groepje even-
tueel onder begeleiding willen 
wandelen, of spelletjes willen 
spelen (schaken, kaartspellen, 
enz.), of willen sporten (voet-
bal, tafeltennis, enz.) met een 
paar mensen of willen helpen 
bij taallessen. Iets anders mag 
natuurlijk ook.

Door Frits van Ginkel en Joke Kanis

<<< Vervolg van pagina 1

Dartdog cave
Tot mijn verrassing is de Buurt-
kamer getransformeerd tot een 
heuse Dartdog cave. Achter de 
deurtjes van de dartkast hangt 
een professioneel dartbord. Op 
de grond ervoor ligt een mat 
van 2,37 meter die ervoor zorgt 
dat iedere speler op voldoende 
afstand van het bord blijft. Ook 
zijn er voorzieningen getroffen 
zodat de wanden en vloer niet 
door al te wilde darters worden 
vernield. Het uitgangspunt is 
natuurlijk dat je de dartpijl naar 
voren werpt en niet met een 
zwieperd naar links of rechts. 
Onno, de creatieveling in het 
bestuur van Buurtkamer De 
Groote Hond bedacht een toe-
passelijke naam met logo voor 
deze darters. Toen ik hen het 
ontwerp met naam liet zien, 
was hun reactie niet bepaald 
wild enthousiast. Maar ach, al-
les went en natuurlijk mogen ze 
ook zelf iets anders bedenken.

Bobs maatjes
Ik vraag Gert waar hij heeft 
leren darten. Hij vertelt: “Zo-
als zoveel darters in de kroeg. 

Eerst zonder oefenen maar dat 
was geen succes. Daarna ging 
ik samen met mijn partner veel 
thuis oefenen en na het werk 
in het café spelen. Dat kon ook 
makkelijk want ik woonde er 
tegenover. Het duurt toch wel 
twee à drie jaar voordat je het 
darten echt onder de knie hebt.” 
Zijn team ‘Bobs maatjes’ deed 
ook mee aan wedstrijden. Gert 
was dan onderweg de Bob, na-
tuurlijk alleen tot ze weer thuis 
waren. Bij darten moet je goed 
kunnen rekenen om een goede 
uitgooipositie te bereiken. Van-
daar dat Gert denkt dat je de 
rekenachterstand van kinderen 
kunt verbeteren door ze te leren 
darten.

Snelcursus darten
Tijd om aan de slag te gaan. Met 
een speciale app wordt de be-
ginstand ingesteld op 501 pun-
ten. Je gooit in een beurt met 
drie pijlen. Je score is afhanke-
lijk van het vak waarin je gooit 
en bij de hele smalle vakjes krijg 
je zelfs twee- of driemaal 

Laat je kinderen 
darten, dan leren ze 
heel goed rekenen!

Darter Guus in actie.

Enthousiaste darters Gert en Guus spelen iedere woensdagavond 
van 19.00 tot 21.00 uur hun wedstrijd voor eeuwigdurende roem. 
Omdat ik op televisie wel eens naar dartkampioenschappen kijk, 
was ik benieuwd hoe goed deze twee mannen hun dartpijlen 
gooien. In Buurtkamer De Groote Hond staat Gert Löwenthal mij 
al op te wachten. Even later arriveert vriend Guus met zoon Jay.

Lees verder op pagina 7 >>>

<<< Vervolg van pagina 1

Het logo van de DartDogs.
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 Wie weet bezit u een kostbaar stuk!

Gratis Taxatie

  

het aantal punten. De hoog-
ste score (180 punten) bereik je 
door drie keer in de triple 20 te 
gooien. Op het laatst moet je 
uitgooien door in het bovenste 
smalle vak met de juiste punten 
te gooien zodat je op nul uit-
komt.  

Beginnersgeluk
Hoe gooien de Dartdog cavers? 
Ik moet zeggen: het valt niet 
tegen. Gert is wat groter dan 
Guus en gooit vooral boven-
in twintigers. Hij gebruikt 24 
grams pijlen en die zijn best 
wel zwaar. Professionals ge-
bruiken 21 tot 26 grams. Guus 
is een stuk kleiner en prefereert 
vak 19, onderin het bord. Hij 
gooit daar wel regelmatig in 
het smalle vak voor tweemaal 
de waarde. Zoon Jay doet ook 
even mee maar hij is pas acht 
jaar en hij moet wat dichter bij 
het bord staan. Toch gooit ook 
hij de pijlen in het bord. En dan 
mag ik het proberen. Ik heb ja-
ren geleden één keer gedart 
bij de vakantie-animatie met 
louter Engelsen, nou dan ben je 
gauw klaar hoor! Maar in deze 
eerste worp gooi ik toch nog 82 
punten, volgens de mannen is 
dat beginnersgeluk en ze heb-
ben gelijk.

Kom meedoen!
Altijd al willen leren darten? 
Kom dan eens langs op woens-
dagavond en doe gewoon mee. 
Gert en Guus willen jou graag 
de fijne kneepjes van het spel 
leren. Breng een vriend of vrien-
din mee die het ook wil leren of 
wellicht al meer ervaring heeft. 
Wat het kost? Niets! En voor één 
euro heb je al een kop koffie of 
glas frisdrank. Gert en Guus kij-
ken uit naar jouw komst!

Door Frits van Ginkel

<<< Vervolg van pagina 6

Op 19 juni organiseerde de leerlin-
genraad van Montessorischool De 
Vleugel een sponsorloop. Het was 
een idee van de kinderen zelf en 
onder begeleiding van de directri-
ce, Carola van Meteren, werkten 
ze het uit tot een sportief evene-
ment. Met het ingezamelde geld 
gaat de school nieuwe buiten-
speelmaterialen aanschaffen. Er is 
al geïnventariseerd bij alle leerlin-
gen van de school welk speelgoed 
zij zouden willen. 

Voor Carola is dit het eerste jaar 
als directrice op De Vleugel. Zij is 
met veel bevlogenheid dit school-
jaar ingegaan en besloot onlangs 

De bewonersbijeenkomsten 
(Wijkcafé) worden gemiddeld 
door 13 wijkbewoners bezocht. 
Dat is erg weinig als je bedenkt 
dat de wijken meer dan 7.500 
inwoners hebben. Dit jaar zoe-
ken we daarom naar een andere 
werkvorm om meer mensen te 
bereiken.

Bezoekersactiviteiten
Een belangrijk middel is deze 
Wijkkrant. Die verschijnt vier-
maal per jaar en veel mensen 
lezen hem. Dankzij de adver-
tentie-opbrengsten bedruipt de 
Wijkkrant zich voor het groot-
ste deel zelf. Ongeveer 20% van 
ons budget dragen we bij om de 
Wijkkrant in de lucht te houden. 
De hanging baskets fleuren de 
wijk zeker zes maanden per jaar 
op en zijn belangrijk; die ge-
bruiken ongeveer 65% van ons 
budget. En dan hebben we nog 
de wijkbudgetten voor initia-
tieven van bewoners: ongeveer 
60%. Tenslotte de vergader-
kosten en de vaste kosten zo-
als abonnementen (internet!), 
ongeveer 10%. De oplettende 
lezer zal denken dat deze cijfers 
niet kloppen, want het is op-
geteld totaal meer dan 100%. 
Dat klopt. In de afgelopen jaren 

hebben we een reserve opge-
bouwd. Met name in Corona-
tijd is minder geld uitgegeven. 
Komende jaren hebben wij veel 
minder geld om te besteden!
Het DB heeft dus gekozen voor 
het stimuleren van activiteiten 
die veel bezoekers trekken en 
daarmee een bijdrage leveren 
aan de leefbaarheid van de 
wijk. Wij hebben (éénmalig!) 
grote activiteiten gesteund 
zoals de Dag van de Vaart en 
Vive la France. De bedoeling is 
dat we geholpen hebben met 
de opstart en dat deze activi-
teiten zich komende jaren zelf 
kunnen bekostigen. De Dag van 
de Vaart was een activiteit voor 
heel Nieuwegein, die hebben 
we gesteund samen met ande-
re Wijkplatforms. Vive la France 
is ook door Wijkplatform Rijn-
huizen gesteund en er is een or-
ganisatie opgezet die zo’n ma-
nifestatie ook volgend jaar kan 
organiseren.

Asielzoekers en Hoeverijk
Er waren in deze maanden nog 
andere belangrijke gebeurte-
nissen in onze wijken. In de 
Beursfabriek werd in maart een 

noodopvang voor 200 asielzoe-
kers geopend. Die blijven er in 
ieder geval nog tot 8 oktober. 
Er zijn geen problemen over 
gemeld. De plannen voor de 
uitbreiding in Blokhoeve Oost 
(Hoeverijk) werden eind 2023 
bekendgemaakt. In januari zijn 
er veel zienswijzen ingediend, 
met name over de te verwach-
ten verkeers- en parkeerpro-
blemen. De gemeente leverde 
documenten die niet klopten 
(verkeerde kaarten waarop het 
wegenplan niet goed was weer-
gegeven, verouderde verkeers-
cijfers). Alles is aangepast en 
het bestemmingsplan is in juni 
in de gemeenteraad besproken. 
Het Wijkplatform heeft in deze 
zaken zelf geen actieve rol ge-
speeld. Voor de actie over het 
bestemmingsplan hebben wij 
vergaderruimte beschikbaar ge-
steld.

Financiën
Tom Spies, de penningmeester, 
liet eind 2023 weten dat hij wil 
stoppen. Hij is dit half jaar druk 
bezig geweest om de jaarafre-
keningen van de periode 2020 
– 2023 te maken. De cijfers van 

2020 t/m 2022 zijn nu goedge-
keurd. De kascommissie heeft 
geadviseerd om het bestuur 
voor die jaren décharge te verle-
nen. Als de cijfers voor 2023 zijn 
goedgekeurd, is er schoon schip 
gemaakt en is de weg vrij voor 
de opvolger van Tom om aan 
zijn taak te beginnen, die opvol-
ger is Jan van Hal. Wij danken 
Tom ook vanaf deze plaats voor 
zijn inzet in de afgelopen vier 
jaar.

Wijkcafé
Op dinsdag 4 juni werd de be-
wonersbijeenkomst annex 
Wijkcafé georganiseerd in De 
Groote Hond. Wij kregen dit 
keer bezoek van onze Burge-
meester, Marijke van Beuke-
ring. Zij kwam kennismaken 
met ons Wijkplatform en wilde 
graag horen wat er in de wijken 
speelt. Op de agenda stonden 
een aantal punten waaronder:
• Inbreng van de partners  
 (woningbouwverenigingen,  
 politie, gemeente).
• Het jaarverslag 2023.
• Een inbreng over betere buur- 
 ten (door projectleider Anne- 
 marij Swart, gemeente  
 Nieuwegein).
• Kennismaking met Buren- 
 hart.
• Een mini-concert van de  
 Bojo’s, het eerste optreden  
 van een tweemansforma- 
 tie, bestaande uit onze 
 nieuwe wijkcoördinator Boaz  
 Blomberg en de secretaris van  
 het WPF Jos Caarls.

We proberen met de wijkcafés 
luchtige en gezellige bewoners-
bijeenkomsten te organiseren 
met een zakelijke, serieuze start 
en een ontspannen afsluiting 
met muziek, een hapje en een 
drankje.  

Door Jos Caarls, 
secretaris Wijkplatform

Sponsorloop en nieuw logo dat het tijd werd voor een fris en 
nieuw logo voor de school. Het 
nieuwe logo werd tegelijk met de 
sponsorloop onthuld. De montes-
sori-cilinders (cirkels) zijn geïnspi-
reerd op de krulvaren. Zij omarmen 
De Vleugel en staan centraal voor 
één van de kernwaardes: gebor-
genheid. De kleurnuances komen 
terug in de montessorimaterialen. 
Tijdens de sponsorloop werd het 
feestelijk uitgedragen doordat alle 
kinderen een t-shirt met het nieu-
we logo droegen. De shirts werden 
door een gulle ouder gesponsord. 

Door Montessorischool De Vleugel 

De avonturen van het DB Wijkplatform
We zijn de afgelopen drie 
maanden één keer bij elkaar 
geweest. Dat was een bewuste 
keuze. Wij willen onze aandacht 
en tijd vooral besteden aan het 
stimuleren en ondersteunen 
van activiteiten in de wijk. 
Het doel van het WPF is om de 
leefbaarheid van de wijken (en 
daarmee van heel Nieuwegein) 
te bevorderen. Activiteiten 
waar veel mensen aan mee-
doen, zijn daarvoor een belang-
rijk middel. Vergaderen kost 
veel tijd, niet alleen de bijeen-
komst zelf maar ook de voor-
bereiding en de afhandeling. 

De Bojo’s tijdens een repetitie.



Na een lange tijd van ongeduldig afwachten tot het regenachtige, 
kille en onaangename weer eens zou omslaan, is het dan toch lente 
geworden. Op de dag dat ik dit schrijf is het zelfs 25 graden, het 
lijkt wel zomer! Ik zie al volop schouderloze kleding en blote benen. 
Kinderen spelen ’s avonds in het weekend wel tot een uur of ne-
gen buiten en overal ruik je de geur van BBQ’s. Maar ’t is hollen of 
stilstaan hier in Nederland, want na een paar zonovergoten dagen 
en hoge temperaturen wordt alweer voorzichtig voorspeld dat er 
regen en onweer op komst zijn. Nou ja, dit hebben we dan in ieder 
geval, moeten we maar denken.

Onder de wilgen
Vanmiddag maakte ik, na een paar dagen buiten de stad te zijn ge-
weest, weer een wandelingetje door Park De Kokkebogaard. Het 
was een explosie van nieuw groen, uitbundig groeide het gras en 
even vrolijk fladderden de vlinders rond. Eenden, ganzen, water-
hoentjes en meerkoeten maakten meer geluid dan gewoonlijk, zo 
leek het. Alles en iedereen leek goed gehumeurd te zijn. Ik liep even 
door het wilgenlaantje en bekeek het werk van de wilgenknotters 
die een tijdje geleden het kapperswerk voor de bomen hadden 
uitgevoerd. Ze stonden er allemaal fier en uitnodigend bij. “Ja, ja”, 
beloofde ik, “ik kom gauw weer bij jullie zitten”. Ik deed dat de af-
gelopen jaren wel vaker. Met mijn rollator als stoel, in mijn tas iets 
om te drinken en te lezen, installeerde ik mij dan onder een van de 
knotwilgen om zo te genieten van de natuur om me heen. Een an-
der voorkeursplekje van mij bij mooi weer is opzij van het pad met 
uitzicht op een bruggetje over een vijver. Met een beetje fantasie 
waan ik mij dan in de tuinen van de Franse schilder Monet in Giver-
ny. De waterlelies denk ik er dan zelf maar bij. Zo heb ik toch een 
echt vakantiegevoel en ’s nachts duik ik weer gewoon mijn eigen 
bed in. Je hebt zo geen last van drukke autowegen of lange wacht-
rijen op een vliegveld, heerlijk. Maar natuurlijk snap ik ook wel dat 
anderen er wel eens uit willen, ik net zo goed hoor.

Beter bekend als de fatbike. Er 
is veel over te doen, ze zijn niet 
te verzekeren, zorgen voor aso 
rijgedrag, zijn veel te snel, en-
zovoort. Toch zien we ze steeds 
meer op de weg met vooral jon-
ge bestuurders. Je ziet ze nau-
welijks trappen en toch gaan 
ze met een bloedsnelheid over 
de weg. En daar zit gelijk het 
probleem. Voor elektrische fiet-
sen en fatbikes geldt namelijk 
een toegestane trapondersteu-
ning van maximaal 25 km per 
uur. Gaat je fiets harder, dan is 
de boete €290. Is dat niet ge-
noeg om het af te leren, dan is 
de tweede boete nog een keer 
€290. Bij de derde keer nog 
eens €290 en dan kan de fiets 
in beslag worden genomen. De 
politie heeft nu een rollentest-
bank waarop ook de snelheid 
van elektrische fietsen en fatbi-
kes kan worden gemeten. Veel 
fatbikes zijn uitgerust met een 
elektromotor met gashandel. 
Dan hoef je niet te trappen. 
Ik zie kinderen van een jaar of 
12 op zo’n fatbike rijden. Maar 
een fatbike met gashandel is 
gewoon een bromfiets. Daar 

hoort een helm, een kenteken, 
een leeftijd van minimaal 16 
jaar en een bromfietsrijbewijs 
bij. Een boete is in dat geval 
€310 en wil je niet luisteren: bij 
de tweede keer ben je deze fat-
bike kwijt. 

Enorme gevolgen
Feitelijk is een boete het minst 
erge wat jouw kind kan overko-
men. Een kind op zo’n fatbike is 
niet verzekerd tegen aanspra-
kelijkheid. Alle schade is voor 
rekening van de ouders. De ge-
volgen wanneer je kind met 50 
kilometer per uur een ongeluk 
krijgt, zijn enorm. De klap is 
heel groot door de snelheid. Het 
gewicht van de fatbike werkt 
mee aan een harde klap en de 
gevolgen zijn heftig. Zonder 
helm ‘een stoeprand wegkop-
pen’ levert hersenletsel op. De 
lichamelijke gevolgen zijn voor 
het kind en alle verdriet voor 
kind en ouders. Dus weet wat 
je als ouders koopt voor je kind. 

Door Marleen van Velzen en Gert 
van Jaarsveld, wijkagenten 

Vette fietsen

Dit was onze laatste bijdrage aan deze Wijkkrant. Ja, je leest 
het goed: wijkagenten Marleen en Gert verlaten de wijken 
Zuilenstein, Blokhoeve en Huis de Geer. Marleen gaat na zes 
jaar een andere functie bekleden bij de politie Midden-Ne-
derland. Gert gaat genieten van een hopelijk lang en welver-
diend pensioen. Helaas zijn wijkagenten dun gezaaid dus er 
is (nog) geen opvolger. De wijken worden tijdelijk waarge-
nomen door wijkagent Rick-Jan Godschalk, te bereiken via 
0900-8844.

Van de Wijkagenten

Eindelijk lente!
Bijzondere sfeer
Als je in onze wijken woont, kun 
je je tot op zekere hoogte goed 
vermaken in je eigen woonom-
geving. Ook al ga je niet echt 
met vakantie, er is genoeg te 
doen hier. Denk maar eens aan 
de parken met de speelplekken 
voor de jeugd en locaties zo-
als De Groote Hond en Buurt-
plein De Componist. Ook de 
wijk Blokhoeve biedt sport- en 
spelgelegenheid. Hebben jullie 
wel eens rond het Fort gewan-
deld en kennis gemaakt met Bij 
de Fortwachter of Restaurant 
Céline? Het park van Kasteel 
Rijnhuizen is helaas niet open 
voor publiek, maar er omheen 
heerst toch altijd een bijzonde-
re sfeer. Niet stads, niet dorps 
maar gewoon fijn om te vertoe-
ven. Even in een andere wereld 
zijn, lijkt het haast wel, terwijl 
je, als je eenmaal de brug over 
bent, weer gewoon thuis bent. 
Een poosje aan het water zit-
ten, met een ijsje bijvoorbeeld, 
en kijken naar de vele bootjes 
die voorbijkomen kan ook ont-
spannend zijn. Nee, vervelen 
hoef je je hier nooit. Er is, als je 
daar tenminste oog voor hebt, 
genoeg te zien en te beleven. Ik 
wens jullie een fijne zomer!

Door Cora de Bruijne
De knotwilg (Onno van Geuns, de Uitbeelder).

Berm maaien met bloemen.  
Zie ook het artikel ‘De natuur kan 
niet wachten‘ op pagina 5 en 6. 
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